

DS
DESERT SANDS

نقوم بتصميم
يفوق توقعاتك ...
We design beyond
your expectation...



تهجنا

نحن نركز على احتياجات ومتطلبات عملائنا وهذا هو احد نجاحاتنا الرئيسية. لدينا فريق يعمل على إدارة و مراقبة وضمان العمل المنجز بشكل صحيح. لا مانع لدينا للتعامل مع التغييرات المطلوبة في نطاق العمل. نحن دائما نحاول ضمان جودة عملنا وإرضاء عملائنا.

كما إننا نمثل نخبة من الشركات العالمية ولدينا مجموعة أوسع من الموردين. نقوم باختيار أفضل المواد والتوصية المناسبة والعناصر الأكثر اقتصادية مع نظرة أكثر أناقة لعملائنا. لدينا فريق من الخبراء للعمل ضمن ميزانية العملاء للحصول على أفضل نتيجة.

رسالة لعملائنا

إذا كنت لا ترى ما كنت تبحث عنه، لا تتردد و دعنا نعرف إما بزيارة مكتبنا أو الاتصال بنا. هدفنا هو الجلوس معك لمناقشة احتياجاتك، لإرضائك وتلبية ميزانيتك بالتصميم الذكي.

Our Approach:

We focus on our clients' needs and requirements and this is one of our key successes. We have a team that manage, control and assure the work done properly. We do not mind to handle the desired changes within the scope of work. We always try to assure the quality of our work and satisfy our customers.

We represent and have an access to a wider pool of vendors. We select the best materials and recommend the suitable and the most economical items with more elegant look for our clients. Our team is expert to work within the customers' budget for the best result.

Message to our customers:

If you do not see what you are looking for, do not hesitate to let us know by either visiting our office or calling us. Our aim is to sit with you, to discuss your requirements, to satisfy you and to meet your budget with a smart design.



DESERT SANDS



الخدمات

مع مؤسسة رمال الصحراء يمكنك الحصول على خدمات التصميم الكاملة للوحدات السكنية ومكاتب الشركات والمحلات التجارية. بما في ذلك التصميم الداخلية والخارجية والمساحات الخضراء.

بدأت مؤسسة رمال الصحراء مشاريعها من الأعمال بالمنطقة الشرقية من المملكة العربية السعودية منذ عام ١٩٨٢م ووضعت مفاهيم جديدة لإدارة الأعمال تستهدف مستوى عال من رضا العملاء.

Services

With Desert Sand Establishment you can find a complete design services for hospitality, corporate, residential and retail markets. This is including the interiors, exteriors, and landscaping.

Desert Sands Establishment commenced the business operation in the Eastern Province of Saudi Arabia since 1982, and devolved a new concept for running the business targeting a high customer satisfaction level.



DESERT SANDS

